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Skateboardramp på Östermalm 

Svar på medborgarförslag 

Förvaltningens förslag till beslut 
1. Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens 

utlåtande. 

2. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att föra 

diskussion med idrottsförvaltningen och 

exploateringskontoret om att anlägga en skateboardramp 

på Sportfältet respektive inom Norra Djurgårdsstaden. 

 

 

Christina Klang Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör avdelningschef 

Sammanfattning 

Ett medborgarförslag om att anlägga en skateboardramp inkom 

till Östermalms stadsdelsnämnd i juni 2016.  

Förslagsställaren föreslår att skateboardramp anläggs på 

Östermalm. 

 

Stadsdelsnämnden har tidigare, vid sitt sammanträde den 28 

augusti 2014 besvarat ett medborgarförslag om att bygga en 

skateanläggning på Östermalm.   

 

Nämnden var då positiv till förslaget och ansåg att Sportfältet 

invid Kampementsbadet vore en lämplig plats för skate eftersom 

det kan utgöra ett bra komplement till aktiviteterna vid 

utomhusgymmet och badet. Då Sportfältet ingår i 

idrottsnämndens ansvarsområde gav stadselsnämnden 

förvaltningen i uppdrag att delge idrottsnämnden ärendet. 

 

Förvaltningen anser att det även vore lämpligt att planera för 

skate inom exploateringsområdet Norra Djurgårdsstaden och 

föreslår därför nämnden att ge förvaltningen i uppdrag att föra en 

diskussion med exploateringskontoret om skatemöjligheter i 

Norra Djurgårdsstaden. 
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Bakgrund 

Ett medborgarförslag inkom till Östermalms stadsdelsnämnd i 

maj 2016 om att anlägga en skateboardramp. 

Ärendet 

Förslagsställaren är tacksam för de satsningar som görs för att 

medborgarna ska kunna sporta och ha ett kvalitativt friluftsliv. 

Förslagsställaren säger sig dock sakna något för de äldre barnen 

och anser att en skateramp skulle vara uppskattad på Östermalm. 

Positivt med aktiviteten är enligt förslagsställaren att den bland 

annat medverkar till bra balans och kroppskontroll. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Två anlagda platser för skate finns idag inom Östermalm, en 

streetskateramp invid Humlanhuset i Humlegården och en 

skateramp vid Hjorthagens ungdomsgård.  

 

Stadsdelsnämnden har tidigare, vid sitt sammanträde den 28 

augusti 2014 besvarat ett medborgarförslag med diarienummer 

2014-328-1.2.4. om att bygga en skateanläggning på Östermalm.   

 

Nämnden var då positiv till förslaget och ansåg att Sportfältet 

invid Kampementsbadet vore en lämplig plats för skate eftersom 

det kan utgöra ett bra komplement till aktiviteterna vid 

utomhusgymmet och badet. Då Sportfältet ingår i 

idrottsnämndens ansvarsområde gav stadsdelsnämnden 

förvaltningen i uppdrag att delge idrottsnämnden ärendet. 

 

Förvaltningen anser också att det vore lämpligt att planera för 

skate inom exploateringsområdet Norra Djurgårdsstaden, vilket 

även nämndes i det tidigare svaret. Förvaltningen föreslår därför 

att stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att föra 

diskussion med exploateringskontoret om skatemöjligheter i 

Norra Djurgårdsstaden samt att uppta en diskussion med 

idrottsförvaltningen om möjligheten att anlägga en skateramp vid 

Kampementsbadet.  

Bilaga 

Medborgarförslaget. 

 


